Rally Kazakhstan 2018 27th May – 02 June 2018





Date: Subject: Tuesday, 29th May 2018 CoC Communication No. 3 Time: 17.00 hrs Document No: 3.4

From: To: Clerk of the Course All Competitors

Day 3 Briefing

We hope you enjoyed today's longest stage of the event with its various mixture of terrain and challenges. Once again, we are pleased to let you know that all competitors made it through safely and everyone is accounted for this evening.

Tomorrow Special Stage is 327Kms. This is the most beautiful stage of the event and as you can see from the Opening Crew notes, 'certainly one of the most beautiful stages we have seen'. 'Funny driving through magical scenery'. ENJOY!!!

- The stage starts at the foot of a sand dune with a steep incline. First 15 km –
 route through main body of the dune. Then route goes up to the plateau and goes along beautiful natural boundary of Boszhira.
- 80-120 km very fast, winding tracks across Ustyurt plateau
- 121.29 km !!! steep descent from the plateau. Be very careful and follow track 'between balise' (markers) and for next 1,5 km follow river bed and bad track
- After 125 km the road is fast and solid. Co-drivers should be very attentive. There
 are many roads, keep close attention to the track.
- After crossing asphalt road at 323, 20 km you will have a beautiful view of the Caspian Sea and Kenderly bivouac. Finish is close to the bivouac.

Please be reminded;

- No service crews allowed at start or finish or finish of stages
- No refueling allowed in the service park, refueling zone only.

Надеемся, вы получили удовольствие, проходя самый длинный участок соревнования с его разнообразными ландшафтами и препятствиями. Сегодня, как и вчера, мы рады сообщить, что все участники благополучно закончили участок.

Завтра вас ожидает участок протяженностью 327 км. Это очень красивый спецучасток и как вы можете видеть в заметках от открывающего экипажа, «определенно один из самых красивых участок из тех, что мы видели». «Занимательное вождение с прекрасными видами». Наслаждайтесь!!

- SS 3 стартует прямо от подножия дюн. Первые 15 км проезд через песчаный массив.
- Затем с 40 по 80 км, очень жёсткие, каменистые дороги. Трасса поднимается вверх на плато и проходит вдоль самого красивого в Казахстане урочища Бозжир
- 80 120 км очень быстрые, извилистые, раллийные дороги на плато Устюрт.
- КМ 121,29 !!! Очень крутой спуск с плато вниз. Будьте внимательны, проезд только между Balise, и ещё 1,5 км русло и плохая дорога.
- После 125 км трассы быстрые и твердые дороги. Штурманам нужно быть внимательным, очень много дорог, следить за курсом.
- После пересечения асфальта на км 323,20 открывается вид на Каспийское море и Бивуак Кендерли. Финиш рядом с бивуаком.

Напоминаем;

- Никакие сервисные работы не разрешены на старте и финише;
- Дозаправка не разрешена в сервисном парке, только в дозаправочной зоне.

Leg 3 GPS CODE; 4978

Ronan Morgan

Clerk of the Course